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Geachte leden van de Gemeenteraad Dalfsen, 

 

Vanuit de coöperatie Duurzaam Leefbaar Lemelerveld is er de wens een zonnepanelenveld 

te realiseren aan de; dit zal u bekend zijn. 

Voor de zomervakantie berichtte  Duurzaam Leefbaar Lemelerveld over een te organiseren 

informatiebijeenkomst, om de voorgenomen plannen toe te lichten.  Deze bijeenkomst zou 

medio september plaatsvinden. Helaas hebben wij tot op heden geen enkel bericht meer 

van Duurzaam Leefbaar Lemelerveld mogen ontvangen, ondergetekenden durven de 

conclusie te trekken dat er wat betreft communicatie (en de planning daarvan) in deze 

coöperatie geen verbetering zichtbaar is geworden in de afgelopen jaren. 

 

In de Kernpunten van vorige week werd melding werd gemaakt van te ontwikkelen 

woningen aan de.  Wij weten niet beter dan dat dit plan direct samenhangt met de realisatie 

van het zonnepanelenveld; het gaat daarbij om grond van de erven en om grondruil 'met 

gesloten portefeuille' met de gemeente Dalfsen.  Dit is ook terug te lezen in de beknopte 

weergave van de informatieavond die in juni 2016 door Duurzaam Leefbaar Lemelerveld, in 

aanwezigheid van een medewerker van de Gemeente Dalfsen, werd gerealiseerd. Voor de 

exacte inhoud verwijzen we u  naar het bijgevoegde PDF-document. 

 

Momenteel verkeren we als buurtbewoners in 'niemandsland'.  

Het standpunt dat bij het verlenen van vergunningen voor dergelijke projecten er sprake 

moet zijn van participatie (in welke vorm dan ook) voor en door omwonenden, wordt 

volgens ons op deze manier geweld aangedaan. 

 

Begrijpt u ons goed, we zijn op geen enkele manier tegen het winnen van duurzame 

energie, noch tegen een burgerinitiatief als genoemde coöperatie (er zijn immers ook mooie 

plannen wél gerealiseerd). De ondoorzichtigheid in de werkwijze van zowel Duurzaam 

Leefbaar Lemelerveld, maar ook de gemeente Dalfsen in deze, zo vinden wij, dragen niet bij 

in het vertrouwen dat we graag in de burgervertegenwoordiging willen hebben. 

 

In de afgelopen weken hebben we de politieke fracties in deze gemeente gevraagd met ons 

mee te kijken en te denken. 

Daarvan hebben we de buurtbewoners, die via het e-mailadres geïnformeerd willen blijven 

over de ontwikkelingen aangaande dit plan,  op de hoogte gesteld.  We zullen uiteraard ook 

Duurzaam Leefbaar Lemelerveld op de hoogte stellen van hetgeen van ons uit 

gecommuniceerd is. 

 

In de hoop dat een goed gesprek hierover mogelijk is, 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 


